
 

 

 

Vragen aan de portefeuillehouders 

Forum Ruimte 7 december 2023, agendapunt 10 

Onderwerp: terugkoop openbare verlichting 

 

Voor zover wij weten is het contract met Citytec per 1 januari 2024 beëindigd, en zijn de 

onderhandelingen gestart over terugkoop van de openbare verlichting. Wij gingen ervanuit 

dat de Raad voor de datum einde contract een voorstel zou worden voorgelegd over de 

situatie na 1 januari 2024. We hebben tot op heden nog niets gezien. 

 

Wij ontvangen daarom graag een overzicht van de huidige stand van zaken onder meer op 

basis van de volgende vragen. 

1. Klopt het dat het contract met Citytec per 1 januari 2024 is beëindigd?  

2. Zo ja, op welke wijze wordt de kwaliteit van de openbare verlichting na 1 januari 

gegarandeerd? 

3. Wanneer wordt een voorstel over de openbare verlichting aan de raad voorgelegd? 

 


